

Printing house international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE Switzerland

Kontakt: Andreas Lützenberger
Direkt: + 41 62 922 54 92

Switzerland Langenthal, 2023-01-22

Bill, Steve and **Google** sing ruffle-securities into the machines where my book shop work is ticking

Wankdorf-Stadion-Match and Leaders from Silicon-Valley

As if the Wankdorf match were already over, my business around the world seems like a ruffle universe every day after work. It's almost February 2022, and next week I'll be duplicating exactly 1 to 15 and 31 to 50 compilations from the Baselworld sales shelf to the Swisscom World sales shelf, 45 times 10 = 450 compilations also correspond to 450 new stored kernels, including naming them ~nato~

We Langenthalers practice Langenthaler.com and Rufflesafe.com in the Ruffleshops.com using ruffleshop.de and Schweizer Uhrwerk TM preprocessor.ch (R)

Ruffle has always been huge. This is also the reason for our huge range of Ruffle Shops, which are cleverly placed next to each other in such a way that everyone picks one. And from there it goes on and on and at no extra cost.

Without additional costs and in a one-time purchase, this is a technical highlight among software worldwide. *Because*

everything known so far runs on updates

Choosing the universal utf8 kernel is comparable to choosing a NAVI a4w reactor.

Andreas Lützenberger

./.

The image shows the classic Yahoo! logo in a bold, purple, sans-serif font. The exclamation point is stylized with a thick, curved tail that loops back towards the 'o'.

Rufflesafe.com and Ruffleshop.de and Ruffleshops.com and «is Ruffle safe» and «Ruffle safer» – **worldwide known**



A4Web Langenthaler.com a4web.de ruffleshop.de

Printing house international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE Switzerland

Kontakt: Andreas Lützenberger
Direkt: + 41 62 922 54 92

Hospital SRO Directorate
Dr. Lüdi, Dr. Kiensbergen, Dr. Waber
and Womenteams

Switzerland Langenthal, 20.01.2023

Report against unknown persons at the KESB and unknown persons in administration in Langenthal (working there as manager with the name Daniel Steiner)

Ladies and gentlemen

I get Bahnhof with "ck" written down on my Apple smartphone after many years of being lured out by the street gangs from my production lines (offices of Fabrik2 with watch production worldwide), when I'm observed by the street gangs as a fondue taster, which I do with my father and Vreni in Migros had planned to eat something unhealthy from time to time.

For this I have Dr. Wyss clearly described the character assassination of this year 2023 and classified it as a very dangerous character assassination by Jan Meyer Rebstock Langenthal towards me, as the most dangerous thing I've heard in six months "he will kill me". I had already experienced this in December at world successes through the local lobby. The KESB is supposed to transfer me to the former local king Rufener in his alphorn club. This week, however, I was given a friendly farewell to the rest of the week by the seniors in the TTCL circuit training before the big match in Wankdorf.

Match is in Wankdorf in a week. I suffer from muscle atrophy because of the scoundrels at work. Some server extensions are pending until the spring of the trade fair, which has been successfully planned and implemented on a daily basis. Many printers internationally have been working in my factory since May 2022.

At the KESB and in the administration in Langenthal, I know the many managers, STV and above all not Daniel Steiner personally, only from the letters. At KESB, my father called me about 10 years ago that I wasn't normal.

I'm known in the women's world from a horny man side, they don't know a ck there! dr Waber saw it differently. When he once saw me naked in what was then the Hasli practice, he saw it like the table tennis players used to. But that is quite the normal size in the women's world. A woman Maya (without ck) from Chez-Millou was able to prove this over a year, where my table tennis colleague of the same age is buried 100 meters above in the ground. I quit Rebstock at club number 5 locally.

Kind regards
Andreas Lützenberger



A4Web Langenthaler.com a4web.de ruffleshop.de

Druckerei international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger
Direkt: + 41 62 922 54 92

Langenthal, 22.01.2023

Bill, Steve und Google singen ruffle-securities in die Geräte wo mein Buch-Shop-Werk tickt

Wankdorfmatch und Leaders from Silicon-Valley

Als wäre das Wankdorfmatch schon vorüber, so kommt mir mein Business weltweit jeder Feierabend wie ein Ruffleuniversum vor. Es ist fast Februar 2022, und ich dupliziere nächste Woche mit genau 1 bis 15 und 31 bis 50 Kompilierungen Baselworldverkaufsregal zum Swisscom-World Verkaufsregal, 45 mal 10 = 450 Kompilierungen entsprechen auch 450 neuen hinterlegten Kernels u.a. mit Namensgebung mit ~nato~

Wir Langenthaler praktizieren Langenthaler.com und Rufflesafe.com in den Ruffleshops.com mittels ruffleshop.de und Schweizer Uhrwerk TM preprocessor.ch (R)

Ruffle war und ist immer gigantisch gewesen. Dies begründet auch unser riesiges Ruffle-Shop-Angebot, welches geschickt zueinander stehend so wirkt, dass jeder eines pickt. Und von da an läuft es weiter und weiter und ohne Zusatzkosten.

Ohne Zusatzkosten und in einem Einmalkauf ist dies weltweit unter Softwares ein technisches Highlight. *Denn alles*

bisher Bekannte läuft ja auf Updates auf

Die Wahl auf mich dem Universal-utf8-Kernel ist vergleichbar wie eine Wahl auf einen a4w-Reaktor der NAVI.

Andreas Lützenberger

./.



A4Web Langenthaler.com a4web.de ruffleshop.de

Druckerei international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger
Direkt: + 41 62 922 54 92

SRO Direktion
Dr. Lüdi, Dr. Kiensbergen, Dr. Waber
und Frauenteam

Langenthal, 20.01.2023

**Anzeige gegen Unbekannte beim KESB und Unbekannte in Verwaltung in Langenthal
(dort als Leiter mit dem Namen Daniel Steiner arbeitend)**

Sehr geehrte Damen und Herren

Ich erhalte Bahnhof mit «ck» auf mein Smartphone Apple niedergeschrieben bei langjährigen Rauslockens über die Strassengangs aus meinen Produktionsstrassen (Büros der Fabrik2 mit Uhrenproduktion weltweit), wenn ich von den Strassengangs als Fondue-Verkoster beobachtet werde, was ich mit Vater und Vreni in Migros so geplant hatte, auch mal was nicht Gesundes zu essen.

Dazu habe ich Dr. Wyss eindeutig die Rufmorde dieses Jahr 2023 beschrieben und als sehr gefährlichen Rufmord einer von Jan Meyer Rebstock Langenthal gegenüber mir eingestuft, als der Gefährlichste, den ich hörte seit einem halben Jahr «er werde mich töten». Bereits im Dezember hatte ich bei Welterfolgen diese erlebt durch die hiesige Lobby. Ich soll dem ehemaligen Lokalkönig Rufener in seinen Alhornclub verlegt werden durch das KESB. Diese Woche bin ich aber noch selbst bei Senioren im Rundlauftraining TTCL vor dem grossen Match im Wankdorf kameradschaftlich in die Restwoche verabschiedet worden.

In einer Woche ist Match im Wankdorf. Ich leide unter Muskelschwund wegen dem Schuffen am Arbeitsplatz. Einige Servererweiterungen stehen an bis in den erfolgreich projektierten und täglich umgesetzten Messefrühling. Viele Druckerei international Arbeiten also seit Mai 2022 in meiner Fabrik2.

Beim KESB und bei der Verwaltung in Langenthal kenne ich die vielen Leiter, STV und vor allem auch nicht Daniel Steiner persönlich, nur von den Briefen her. Beim KESB nannte man mich vor Vater vor etwa 10 Jahren, ich sei nicht normal.

Man kennt mich in der Frauenwelt von einer geilen Mann-Seite her, man kennt dort keinen ck! Dr. Waber sah dies anders. Als er einmal mich nackt sah in der damaligen Haslipraxis, sah er dies wie früher die Tischtennisler. Aber dem ist durchaus die normale Grösse in der Frauenwelt. Eine Frau Maya (ohne ck) vom Chez-Millou konnte dies über ein Jahr beweisen, dort wo mein gleichaltriger Tischtenniskollege 100 Meter weiter oben im Boden begraben ist. Ich habe beim Rebstock gekündigt im Club Nummer 5 lokal.

Mit freundlichen Grüssen
Andreas Lützenberger